

Date: 30 June 2020

التاريخ : 30 يونيو 2020

To : Boursa Kuwait Company
Dear Sirs,

السادة/ شركة بورصة الكويت
المحترمين
تحية طيبة وبعد،،

**Supplementary disclosure regarding
extending the nomination period for two
Independent Board Members**

**إفصاح مكمل بشأن تمديد فترة فتح باب
الترشيح لعضوية مجلس الإدارة (لانتخاب
عضوين مستقلين).**

In accordance with the provisions of Chapter 4 of Module 10 of Resolution No. 72 of 2015, concerning the issuance of the Executive Bylaw of Law No. 7 of 2010 (CMA Incorporation Law) regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto, and further to our Bank's announcement dated 06/05/2020 regarding extending opening the nomination period for two members for Board of Directors from 06/05/2020 to 13/05/2020

عملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر من القرار رقم 72 لسنة 2015 بشأن إصدار اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 (قانون إنشاء هيئة أسواق المال) والمتعلقة بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وألية الإعلان عنها، وإحفاً لإعلان مصرفنا المؤرخ 06/05/2020 بخصوص تمديد فتح باب الترشيح لعضوين بمجلس الإدارة من تاريخ 06/05/2020 وحتى تاريخ 13/05/2020

And due to the current circumstances related to Coronavirus and according to the Council of Ministers' resolutions, which resulted in suspension of governmental agencies' work and ceasing their activities to the public, therefore, it was not possible to complete the applications for the nomination, noting that this matter may result in exceeding the specified period to include two independent members in the Board of Directors of our bank starting from 30/06/2020, according to the instructions of the Central Bank of Kuwait issued on 10/09/2019 regarding "Corporate Governance Rules and Regulations"

ونتيجة للظروف الراهنة الخاصة بفيروس كورونا و بناء على قرارات مجلس الوزراء، والذي نتج عنه توقف أعمال الجهات الحكومية وعدم قيامها بتقديم خدماتها للجمهور، مما ترتب عليه تعذر استكمال طلبات الترشيح، علماً بأن هذا الأمر قد ينتج عنه تجاوز الفترة المحددة لتضمين مجلس إدارة مصرفنا بعضوين مستقلين بداية من 30/06/2020 وذلك وفق تعليمات بنك الكويت المركزي الصادرة في 10/09/2019 بشأن "قواعد ونظم الحوكمة".

Based on the above, the Central Bank of Kuwait via letter dated 28/06/2020 has approved our bank's request to extend the grace period stipulated in Corporate Governance Rules & Regulations for Kuwaiti Banks to abide by the provisions of the independent memberships from 30/06/2020 to 31/12/2020. Consequently,

وبناء على ما تقدم، فقد وافق بنك الكويت المركزي بموجب كتابه المؤرخ 28/06/2020 على طلب مصرفنا بتمديد المهلة المحددة في تعليمات قواعد ونظم الحوكمة في البنوك الكويتية لاستيفاء متطلبات العضوين المستقلين من 30/06/2020 حتى 31/12/2020،

KIB's current Board of Directors will continue to resume their duties with the current formation until all the requirements for selecting the two independent members are completed no later than 31/12/2020.

وبالتالي فإن مجلس إدارة مصرفنا الحالي سيستمر في مباشرة مهامه بتشكيله الحالي وذلك لحين استكمال كافة المتطلبات الخاصة باختيار العضوين المستقلين في موعد أقصاه 2020/12/31.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،



رائد جواد بوخمسين

Raed Jawad Bukhamseen